
 

 

 

 

MEMO 

Datum: 30 mei 2017 
Van: Havenaar/Minkhorst 
Aan: Raad Voorschoten 

Cc:  
Onderwerp: Beantwoording technische vragen 
 

Geachte raad, 

 

Tijdens de commissie WRG van 18 mei jl. zijn aan de raad twee toezeggingen gedaan. 

De toezeggingen en de beantwoording ervan treft u bijgaand aan. 

1) In de commissie WRG van 18 mei jl. heeft wethouder Binnendijk toegezegd nog schriftelijke 

informatie te geven over welke invloed de toetreding en overdracht van taken op de eigen begroting heeft 

gehad. De toetreding van Voorschoten tot de GR ODWH verliep budgettair neutraal, omdat de toetreding 

geen invloed had op de kosten van de verleende diensten. (Sinds de contractuele overdracht van taken in 

2014 was Voorschoten in financieel opzicht gelijkgesteld aan al toegetreden gemeenten). 

2) In de commissie WRG van 18 mei jl., heeft wethouder Mol toegezegd nog schriftelijk informatie te 

geven over de kosten van de onlangs geplaatste borden in het centrum en de financiële dekking daarvan. In 

de Taskforce Dorpscentrum hebben verschillende partijen samengewerkt aan het versterken van het 

dorpshart op basis van de kernwaarden historisch, bereikbaar en ontmoeten. Deze samenwerking heeft 

onder andere geleid tot het bedenken en ontwerpen van historische wegwijzers, attentiepanelen over 

historische plekken, informatieborden over thema’s in de geschiedenis van Voorschoten en welkomstborden 

bij de toegangswegen. De Taskforce Dorpscentrum heeft deze borden op donderdag 21 april 2016 

gepresenteerd in de commissie Burger & Bestuur. Voor de vervaardiging en plaatsing heeft de gemeente € 

45.500, - betaald. Op 7 juli 2016 heeft de gemeenteraad, bij de behandeling van de voorjaarsnota 2016, € 

35.000, - beschikbaar gesteld (programma 6: Wonen en leefomgeving, thema 6.3: Economie en 

bedrijvigheid) waardoor de borden vervaardigd konden worden. De plaatsingskosten (ruim € 10.000, -) zijn 

betaald uit de lopende begroting 2016 (kostenplaats 6231000 Economische zaken). Tevens is er in dezelfde 

commissievergadering opgemerkt dat het bewerken van de borden met graffiti ook een aandachtspunt dient 

te zijn. Wat dat betreft kan worden aangegeven dat de borden zo bewerkt c.q. gecoat zijn dat graffiti en 

stiftstrepen er gemakkelijk van te verwijderen zijn. 


